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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány tragédiának kell még történnie a 66-os főút Pécs 
és Mánfa közti szakaszán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 66-os számú főút Pécs és Mánfa települések közti szakasza rendkívül balesetveszélyesnek számít.
2018 óta több, mint 36 alkalommal történt baleset ezen a szakaszon. Az ügyben korábban már
felkerestem a Baranya megyei Rendőr-főkapitányt, és a Magyar Közút vezetőit és arra kértem őket,
hogy tegyenek lépéseket a probléma megoldása érdekében.

A Magyar Közút válaszlevelében arról tájékoztatott, hogy saját hatáskörben a forgalombiztonság
javításár nincsenek lehetőségeik, de tudomásuk van arról,  hogy a kormány a 1181/2019. (IV.4.)
kormányhatározat  2020.  november  13-i  módosításával  a  Nemzeti  Infrastruktúra  Fejlesztő  Zrt.
részére elrendelte az említett útszakasz burkolatmegerősítésének előkészítését. Levelükben arról is
írtak,  hogy  ez  a  projekt  forgalombiztonsági  elemeket,  a  balesetveszélyes  ívek  korrekcióját  és
csomópontokban balra kanyarodó sávok kialakítását is tartalmazza.

A sorozatos megkeresések ellenére az érintett útszakaszon továbbra sem történt semmi változás a
balesetek visszaszorítása és a forgalombiztonság növelése érdekében. Ezért az alábbi kérdésekkel
fordulok Önhöz:

Mikor kezdődnek meg a forgalombiztonságot elősegítő munkálatok? Elkészültek már a tervek a
balesetveszélyes ívek korrekciójával  és az egyéb módosításokkal  kapcsolatban? Mit  tud tenni  a
kormány annak érdekében, hogy ezt a helyzetet végre kezeljék, a megoldások megszülessenek? Mit
tud  tenni  a  rendőrség  annak  érdekében,  hogy  az  építési  tevékenység  elvégzéséig  csökkenteni
lehessen a balesetveszélyt ezen az útszakaszon?

Válaszát előre is köszönöm!

üdvözlettel,



 
Dr. Keresztes László Lóránt
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